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БЕОГРАД – Амбасадорка САД у Београду Мери Ворлик изјавила је у Београду да је
веома важно да Србија донесе закон о реституцији због привлачења инвеститора.

  

„Инвеститори морају да имају сигурност да су власници земљишта на којем инвестирају”,
рекла је Ворлик на десетом Економском самиту Србије 2010.

  

Америчка амбасадорка навела је да реституција кошта, али ако се ти проблеми не реше
много више ће коштати губитак инвестиција и економског развоја.

  

Она је рекла да су америчке компаније до сада инвестирале око 4,5 милијарде долара у
Србију и запослиле око осам хиљада људи.

  

Мери Ворлик је оценила да је за побољшање климе за инвестиције пословања у Србији
неопходно убрзати структурне реформе и наставити измену прописа.

  

(Бета)
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